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Voorwoord  

 

We zijn alweer zes jaar actief op het mooie Curaçao en wie had dat van tevoren gedacht. Als 

ik zo terugkijk en nadenk over hoe het door de jaren heen gegaan is, mogen we trots zijn op 

onszelf.  

We begonnen met tien kinderen en hebben er nu zo rond de 70, die we wekelijks trainen en 

begeleiden. De kinderen vinden het fijn dat we er iedere week zijn. Daar zit onze kracht en 

van daaruit bouwen we stap bij stap verder aan onze droom, want de foundation is van ons 

allemaal.  

 

Ik moet zeggen, mensen die in wat voor rol ook actief zijn geweest bij de foundation blijven 

betrokken en op de hoogte van onze activiteiten en dragen het allemaal een warm hart toe 

en zijn nog altijd bereid om te helpen daar waar mogelijk.  

Zo zijn we in 2022 ook een foundation gestart in Nederland met het oog op sponsoring. In 

het verleden moesten donateurs en sponsors geld overmaken naar Curaçao wat veel extra 

kosten met zich meebracht en dat hoeft nu niet meer. Dat heeft ook direct geresulteerd in het 

feit dat we eind 2022 op 35 fans uitkwamen die ons financieel ondersteunen. De fans komen 

uit verschillende landen en dat vinden we erg tof. Zo is ons netwerk groter geworden en dit 

willen we de komende jaren graag verder uitbreiden. Dit is ook één van onze doelstellingen -

-> Naamsbekendheid.  

 

Een aantal sponsoren wil ik toch nog even weer in het bijzonder noemen. Dat zijn BBVLegal, 

IBIS Management en Huisarts A.L. van der Nooij. Mede dankzij deze drie toppers van 

sponsoren kunnen wij blijven doen wat we graag wensen en dat is de kinderen helpen bij 

hun ontwikkeling naar de volgende stap in hun leven, want wij vinden dat ieder kind recht 

heeft op een toekomst.  

Verder wil ik iedereen bedanken die in steentje heeft bijgedragen aan de foundation in de 

afgelopen zes jaar en mijn speciale dank gaat uit naar Odeke Harks. Zij is degene die mijn 

verhaal opgeschreven heeft en daar blijf ik haar eeuwig dankbaar voor.  

 

Graag sluit ik af met het volgende: 

Alles valt en staat met vrijwilligers en dat weet ik als oprichter als geen ander. De slogan van 

onze stichting is dan ook ¨Samen voor een betere toekomst van ieder kind en die van 

Curaçao in het bijzonder¨.  

 

Met vriendelijke groet,  

Sjoerd Schepel 
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1. Verantwoording 

 

Taak 

We organiseren alles samen. Iedere vrijwilliger heeft zijn of haar eigen taak en als er iets 

gezamenlijk georganiseerd moet worden, dan doen we dat samen.  

De secretaris van de stichting is erg betrokken bij de stichting en helpt daar waar kan. Hij 

organiseert veel randzaken die ook moeten gebeuren. Zoals het maken van de notulen, het 

versturen van uitnodigingen voor de vergaderingen en het schrijven van andere relevante 

documenten die ten goede komen aan de stichting. De secretaris is een soort van 

sparringpartner voor de oprichter en samen besluiten ze veel zaken. De rest van het bestuur 

geeft raad en advies als het echt moet. Het is dan ook erg prettig om iemand in het bestuur 

te hebben die op afstand toekijkt en er is wanneer het moet. Zo is ons bestuur in balans en 

bereiken we samen heel veel. Dus heren ga vooral door met daar waar je goed in bent.  

Het belangrijkste waar het bestuur gezamenlijk verantwoordelijk voor is, is het bewaken en 

handhaven van een financieel gezonde status van de stichting en daarvoor hebben we een 

nieuw persoon toegevoegd aan ons bestuur. Haar naam is Fabiola Schepel. Met haar 

professionele kijk op dit stuk hebben we ons als bestuur vanaf 2023 verder gevormd tot een 

topteam. 

 

Beloning en vergoeding 

Alle bestuursleden zijn vrijwillig. De stichting heeft geen medewerkers in loondienst.  

De bestuursleden ontvangen geen beloning voor hun werkzaamheden.  

Ze hebben slechts recht op vergoeding van de noodzakelijk door hen gemaakte kosten in de 

uitoefening van hun functie.  

 

  



 

Bestuursvergaderingen 

Drie tot vijfmaal per jaar is er een bestuursvergadering. Dit is afhankelijk van de activiteiten 

die gepland staan en welke besluiten er genomen moeten worden.  

De vicevoorzitter maakt in overleg met de voorzitter de agenda en de secretaris schrijft de 

notulen en stuurt vooraf een uitnodiging aan de bestuursleden voor deelname aan de 

vergadering. De vergaderingen zijn online, omdat niet iedereen bij elkaar in de buurt woont.  

Naast de bestuursvergaderingen wordt er ook veel online gecommuniceerd over de gang 

van zaken. Dit gebeurt veelal via Whatsapp of via de mail 

 

Vrijwilligers 

De stichting heeft geen vrijwilligers in dienst. Vrijwillig betekent dat je geen vergoeding voor 

de taken die je uitvoert ontvangt. Eenmaal per jaar organiseert het bestuur een borrel voor 

de vrijwilligers op Curaçao. Dit is vaak in samenhang met het zoveel jarige bestaan. Dit is 

een activiteit die wij als bestuur als erg belangrijk achten. De vrijwilligers staan altijd klaar 

voor de kinderen op de werkvloer en daar mag zeker iets tegenover staan. Dit is een 

belangrijke waardering voor het zijn van vrijwilliger voor de stichting. Daarnaast organiseren 

we eenmaal per jaar een educatieve activiteit voor de vrijwilligers met de achterliggende 

gedachte dat ze iets leren voor zichzelf als coach of voor de stichting. De vrijwilligers kunnen 

wel aanspraak maken op km vergoeding mits ze dit wensen. Daarnaast ontvangen de 

vrijwilligers ook een shirt en korte broek van de stichting, die ze mogen houden en krijgen ze 

ieder jaar een cadeau aangeboden. In 2022 was dat een massage door Hands On Sport en 

Spa Massage.  

 

Samenwerkingspartners 

Dolfijn FM is een belangrijke samenwerkingspartner, via hen kunnen we publiciteit maken 

voor onze activiteiten op het eiland via de radio. Daarnaast is het Antilliaans Dagblad ook erg 

belangrijk voor de publiciteit via hen komen we regelmatig met onze activiteiten in de krant te 

staan. Ook de Schroederschool, waar we iedere vrijdagmiddag training mogen geven is een 

belangrijke partner, die ons al jaren steunt. Daarnaast natuurlijk de wijken Scharloo en 

Otrobanda waar we iedere week actief mogen zijn en de kinderen en jongeren uit de buurt 

mogen coachen. Als laatste wil ik Jeroen de Baar, Junny Martina en Eudrison Eisden 

noemen, die ook erg belangrijk voor de foundation zijn met hun hulp voor de foundation en 

contacten op Curaçao.  

 

 

 



 

2. Visie 

 

De stichting streeft ernaar om over vijf jaar nog steeds sportief- en educatief bezig te zijn in 

minimaal drie wijken op Curaçao.  

De stichting zal zich de komende jaren richten op een kwalitatieve verbeterslag op het 

gebied van de randzaken. Het maandelijks bijhouden van de website en social media, 

contacten met huidige sponsoren en donateurs en de werving van nieuwe sponsoren, 

donateurs en andere belangstellenden.  

Daarnaast willen we voor de wekelijkse activiteiten op de werkvloer meer aandacht besteden 

aan het samenwerken met elkaar en het werken aan de doelstellingen zoals beschreven in 

de statuten.  

Ook willen we er zorg voor dragen dat de kinderen binnen de projecten jaarlijks een paar 

schoenen en een shirt ontvangen. Een shirt voor de training. De coaches dragen hetzelfde 

shirt zodat iedereen kan zien dat iedereen erbij hoort. Het gevoel van samen is een erg 

belangrijk punt binnen onze foundation. Ook krijgen ze een paar schoenen, die ze bij het 

sporten bij de foundation, op school of in het dagelijks leven kunnen gebruiken. De 

achterliggende gedachte van de schoen, die ook in het logo zit komt van ver. De familie van 

de oprichter had een schoenenzaak en een zool van een schoen in hun bedrijfslogo. Een 

bekende vormgever op Curaçao: Sander van Beusekom van BlendCuracao heeft het logo 

van de stichting ontworpen. De achterliggende gedachte van de schoen is: ¨samen zetten we 

een stap naar jouw toekomst¨. De schoenen zullen altijd een belangrijke rol binnen de 

foundation blijven spelen. Zo heeft de foundation een voetbalteam in Zuid-Afrika ook 

voorzien van schoenen. De oprichter en zijn vrouw waren daar op vakantie en kwamen met 

de jongeren van het weeshuis in aanraking. De oprichter speelde nog een wedstrijd met hen 

mee en de foundation doneerde elf paar schoenen aan het betreffende voetbalteam. De 

foto’s hiervan kunt u op onze website zien. Zo ook alle andere foto’s van activiteiten die we in 

de afgelopen zes jaar georganiseerd hebben.  

 

Voor het jaar 2023 willen we graag nog meer investeren in het doneren van schoenen aan 

kinderen in de wereld. We weten dat we zelf niet alle kinderen in de wereld kunnen helpen, 

dus hebben we bedacht dat iedereen die fan of vrijwilliger van de foundation is schoenen kan 

doneren aan kinderen, tijdens een vakantie. Dit is natuurlijk altijd in overleg met iemand van 

het bestuur en de penningmeester.  

 

 

 

 



Voor de stichting is het belangrijk om altijd financieel gezond te zijn. Wat betekent dat we 

aan het einde van ieder boekingsjaar niet in de rode cijfers staan. Wij willen minimaal op 31 

december van ieder jaar 1000 gulden op onze rekening hebben staan. Het liefst meer 

(uitgaande van 10% van de begroting) zodat we een buffer hebben voor onze eerste 

activiteit in het begin van het jaar. De sponsormeeting. Dit is een meeting met sponsoren en 

donateurs en andere belangstellende waarin we terugblikken op het afgelopen jaar en 

vooruitkijken naar het komende jaar. Tijdens deze meeting staan zij in de schijnwerpers en 

willen we hen bedanken die ons gesteund hebben. Ook samen met hen zetten we een stap 

naar de toekomst van het kind.  

De stichting zal andere strategieën (moeten) hanteren dan voorheen gebruikelijk was binnen 

de acquisitie. Om hierin te faciliteren zullen bestuursleden cursussen volgen op het gebied 

van sponsor- en fondsenwerving. Door meer kennis en kunde te ontwikkelen op dit gebied 

wordt de kans vergroot om sponsoren en donateurs voor langere tijd aan de stichting te 

binden.  

Daarnaast zullen bestuur- en organisaties meer moeten netwerken en samenwerken met 

andere stichtingen en instanties. Inzicht in de werkwijze van andere succesvolle organisaties 

kan verder bijdragen aan een positieve ontwikkeling van de stichting. Stichtingen met een 

lange historie en/of grote naamsbekendheid (kunnen) dienen als voorbeeld. 

 

 



3. Financien 
 
Financieel toezicht 

In de voorgaande jaren heeft de penningmeester een financiële verantwoording afgelegd 

aan het bestuur. Dit geldt voor de jaren 2016-2020. Dit was een bewuste keuze gezien de 

geringe omvang van de stichting. Dit blijft ook van toepassing voor de komende jaren. 

Mochten we veel groter worden dan dat nu het geval is, zullen we dit laten uitvoeren door 

een externe partij. 

 

Inkomsten en uitgaven 2022 Curacao 

Maandoverzicht Bankrekening MCB  TSF    Jaar 2022 

 Inkomen Uitgaven Maand-Saldo Saldo 

Startbedrag    3170.28 

Januari 0.00 139.56 -139.56 3030.72 

Februari 1500.00 990.47 509.53 3540.25 

Maart 280.00 92.22 187.78 3728.03 

April 1500.00 0.00 1500.00 5228.03 

Mei 280.00 2526.52 -2246.52 2981.51 

Juni 0.00 364.41 -364.41 2617.10 

Juli 0.00 184.68 -184.68 2432.42 

Augustus 0.00 0.00 0.00 2432.42 

September 2155.85 1138.27 1017.58 3450.00 

Oktober 5922.66 4278.61 1644.05 5094.05 

November 0.00 13.56 -13.56 5080.49 

December 1255.00 0.00 1255.00 6335.49 

 

 

 

 



 

Verantwoording  

Als we terugkijken op het jaar 2022 waarin we het zesjarige jubileum hebben gevierd en de 

cijfers hierboven leest, kan je concluderen dat we het heel goed hebben gedaan qua 

financiën.  

De openingsbalans van 2022 stond op 3170.28 Nafl. en we zijn geëindigd met een positief 

balans van 6335.49 Nafl. Dit is dan weer het startpunt voor het jaar 2023.  

Onze uitgaven in 2022 waren: 9728.30 Nafl en we hebben 10.000 Nafl begroot. Dus daar 

zijn we mooi binnen gebleven.  

Aan inkomsten is er in 2022 het volgende binnen gekomen: 12893.51 Nafl. Dit is een 

behoorlijk bedrag aan inkomsten uit sponsorgelden door supporters en donaties vanuit fans, 

die de foundation graag financieel ondersteunen.  

Dit bedrag is gigantisch omhooggegaan in vergelijking met voorgaande jaren.  

Dat komt mede door de oprichting van een foundation in Nederland. Deze foundation 

hebben we in het leven geroepen om zo onze sponsoren en donateurs tegemoet te komen. 

Zodat zij niet meer het geld naar Curaçao hoeven over te boeken, wat per overboeking erg 

veel bankkosten met zich meebracht, die dan aan hen of aan ons als foundation werden 

doorberekend. Dit was per overboeking een behoorlijk bedrag en dat was echt zonde om dit 

geld aan een bank te betalen dan te kunnen gebruiken om te investeren in de ontwikkeling 

van de kinderen.  

We hebben ook onze ANBI-status gerealiseerd in 2022. Hier zijn we ontzettend blij mee en 

ook erg trots op. Dat betekent voor ons als foundation erg veel. We kunnen dan ook 

aangeven dat we hier hard voor gewerkt hebben en dat we hebben laten zien dat we een 

kwalitatieve foundation zijn die de zaken goed op orde heeft.  

Al met al is het voor iedereen een win-win situatie geworden en het allerbelangrijkste we 

kunnen hierdoor veel meer betekenen voor de kinderen en die van Curaçao in het bijzonder.  

Voor de begroting van 2022 zullen we dan 1000 Nafl. Op nemen als eigen vermogen. Zoals 

we ook beschreven hebben in ons meerjarenplan 2022-2026. We willen graag jaarlijks tien 

procent van onze begroting opnemen als buffer voor ons sponsor event dat we in 2023 voor 

het eerst gaan organiseren wat hoogstwaarschijnlijk ook kosten met zich mee gaat brengen.  

Als bestuur kijken we met een goed gevoel voor uit naar het jaar 2023 en gaan we er van uit 

dat we deze positieve lijn door kunnen zetten naar nog meer stabiliteit voor de foundations in 

Nederland en op Curacao. Het financiële jaarverslag van de foundation in Nederland zullen 

we jaarlijks opnemen in het jaarverslag, zodat iedereen kan lezen hoe we ervoor staan.  

 
  



4. Doelstellingen  

 

De afgelopen jaren heeft de stichting zich vooral ingezet op de werkvloer om een structurele 

invulling van de week te ontwikkelen voor de kinderen op Curaçao. Dat heeft uiteindelijk 

geresulteerd in het huidige activiteitenschema per week. We zijn nu driemaal in de week 

actief middels voetbal en educatie in drie verschillende wijken op het eiland.  

 

Hoofddoel 

Het toekomstbestendig maken van de stichting door een professionele organisatiestructuur 

en voldoende financiële zekerheid te creëren in de mate dat het voortbestaan van de 

stichting en haar activiteiten gegarandeerd kan worden.  

 

Subdoel 1 Financiële zekerheid 

Het verkrijgen van financiële zekerheid middels jaarlijkse sponsoring door bedrijven en 

donaties van donateurs vanuit Curaçao en Nederland om zo het eigen vermogen op te 

bouwen.  

 

Subdoel 2 Kwaliteitsniveau 

Het behouden van het kwaliteitsniveau en ieder jaar bekijken hoe we de kwaliteit kunnen 

verbeteren of aanpassen.  

 

Subdoel 3 Continuïteit 

Het waarborgen van continuïteit in de activiteiten van de stichting om de statutaire 

doelstelling te blijven waarborgen.  

 

Subdoel 4 Naamsbekendheid 

Het creëren van een grotere naamsbekendheid van de stichting om daarmee de acquisitie te 

vergemakkelijken. De website is vernieuwd en te lezen in vier verschillende talen.  

 

 

 

  



Nawoord 

Het jaarplan over 2022 is geschreven om de professionele weg die we sinds 2021 

ingeslagen zijn nog meer vorm te geven. Om zo een stabielere situatie voor de stichting te 

creëren.  

Naast de foundation op Curacao, hebben we nu ook in Nederland een foundation met een 

bankrekening bij de Rabobank en een ANBI-status. Om zo in te zetten op meer sponsoring 

en donaties vanuit Europa.  

Dat levert hopelijk ook stabiliteit van de inkomsten voor de foundation op, om zo de 

wekelijkse activiteiten en de jaarlijkse ondersteuning van de projecten te blijven continueren.  

Het huidige bestuur bestaande uit vier leden heeft in 2022 ook aangetoond door te willen 

ontwikkelen naar een nog betere en stabielere toekomst voor de: The Schepel Foundation.  

Tot volgend jaar.  

 

 

 

 

 


